
بازیگران هم علاقه مندی هایی 
به برخی از بازی ها دارنــد، از گیم های 
مختلف تا بازی های جمعی. خودتان از چه 

بازی ای خوش تان می آید؟
از بین بازی ها پانتومیم را دوست دارم و در 
جمع شعبده بازی می کنم؛ البته مدتی است 
به بازی مافیا هم علاقه مند شده ام و به لیست 
بازی های گروهی مان اضافه شده است. من 
در یک ســری دیگر از شــب های مافیا هم 
بازی کرده بــودم و از آن موقع با مافیا کمی 
آشنا شده بودم، تا اینکه قرار شد در زودیاک 
حضور داشته باشــم. زودیاک بازی جذابی 
است و تفاوتش با ســناریوهای دیگر مافیا 
این اســت که در زودیاک شهروندان خیلی 
قابلیت دارند. قبل از زودیاک هرجا مافیا بازی 
می کردم، اگــر کارت مافیا جلویم نمی آمد، 
حوصله بازی کردن نداشتم؛ اما در زودیاک 
شــهروندبودن برایم جذاب تر اســت چون 
قابلیت های جذابی دارد که بازی را مفرح تر 

می کند. تجربه زودیاک بسیار دلنشین بود.
شــما هم کار هنری خود را از 
صحنه تئاتر شروع کردید و تجربه اجرا 
در شهری مثل مشهد را دارید. از شروع 

فعالیت هنری تان بگویید.
کارم را از تئاتر خیابانی در مشهد شروع کردم و 
در کنارش از بچگی ساززدن را دوست داشتم؛ 
روی قابلمه ضرب می گرفتم، تا اینکه بعدا  ساز 
خریدم. در هنرستان ســینما خواندم چون 
به بازیگری علاقه زیادی داشــتم. علاقه ام به 
فضای هنر باعث شد تجربه های متفاوتی مثل 
دستیاری کارگردان و تدوین و تصویربرداری 
و صدابرداری را هم داشــته باشــم. از طرفی 
هم با رواج فضای مجازی و تولید کلیپ های 
سرگرمی در این فضا ویدئوهای مختلفی را با 
لهجه مشهدی صداگذاری می کردم. از جایی 
به بعد ویدئوهایم بیشــتر و بیشتر دیده شد و 
تعداد قابل توجهی دنبال کننده   به صفحه ام 
اضافه شد. علاقه ام به فضای بازیگری باعث شد 

از ارتباطاتی که از طریق فضای مجازی برایم 
مهیا شده بود، استفاده کنم و بتوانم در فیلم و 
سریال  و تئاترهای بهتری کار کنم و این مسیر 

من را کم کم به آرزوهایم نزدیک کرد.
راه ورود شما به دنیای بازیگری 
تئاتر بوده؛ البته در فضای مجازی هم فعالیت 

گسترده ای دارید. کدام را ارجح می دانید؟
من خیلی بازیگری را دوست دارم. از طرفی هم 
صفحه ام در اینســتاگرام برایم ارزشمند است. 
چندین سال است که آنجا، در فضای دوستانه ای 
که خودم ساخته ام، با مردم در ارتباطم. خیلی ها 
از آن طریق من را شناختند و به خاطر محتواهای 
آن صفحه در خیابان با من سلام وعلیک می کنند. 
زمانی دوست داشــتم یک نقش خیلی خوب در 
یک فیلم یا ســریال بازی کنم و صفحه ام خیلی 
برایم اهمیتی نداشت؛ ولی آن دوره ای که شرایط 
برای فعالیت در فضای مجازی مناســب نبود و 
علنا تعطیل شــده بود، احساس کردم که خیلی 
داشته بزرگی را از دست داده ام و اهمیتش برایم 
بیشتر شد. درواقع می توانم بگویم که وقتی بچه 
بودم، آرزو نمی کردم صفحه ای با دنبال کنندگان 
میلیونی داشته باشم و دوست داشتم روی صحنه 
تئاتر یا جلوی دوربین باشم و نقش بازی کنم؛ اما 
الان هردو حوزه برایم مهم است و دوست دارم از 

هر طریقی که می توانم تأثیرگذار باشم.
در سریال های نمایش خانگی هم 
بازی کرده اید و در جایی گفته بودید علاقه مند 
به تماشای سریال ها هستید. کدام سریال را 

بیشتر دوست دارید؟
سریال خودمان، یاغی. فصل یک زخم کاری را 
خیلی دوست داشتم و تمام قسمت های سریال 

کرگدن را پشت هم دیدم و دوست داشتم.

از تجربه بازی در ســریال یاغی 
بگویید.

حضور در یاغی برای مــن اتفاق خیلی خوبی بود؛ 
آن هم در زمانی که شاید خیلی ها فکر نمی کردند 
شخصی مثل جواد خواجوی بتواند در چنین پروژه 
مهمی بازی کند. تیم یاغی به من اعتماد کرد و این 
همکاری در زندگی ام تأثیر داشت. مردم هم هرجا 
ما را می دیدند از گنگ لیان شــامپو می گفتند و از 
گروه های دوستی ای که داشتند و آنها را مثل گنگ 
لیان شامپو می دانستند. یاغی سریالی بود که مردم 

را با خودش همراه کرد و تأثیرگذار بود.
شــما تجربه بازی در سریال های 
تلویزیونی و شبکه نمایش خانگی را دارید. 
چرا خیلی از بازیگران، نمایش خانگی را برای 

کارکردن انتخاب می کنند؟
کار در بخش خصوصی و نمایش خانگی همیشه با 
کیفیت بیشتری همراه است و این ویژگی برای یک 
هنرمند اهمیت بالایی دارد. سریال های پلتفرم ها، 

هم از نظر فنــی و تجهیزات و هــم از نظر کیفیت 
داســتان و... هم رده فیلم های سینمایی است. من 
تلویزیون را هم خیلی دوست دارم و از بچگی پای 
تلویزیون بزرگ شده ام؛ اما الان به نسبت گذشته 
شرایطش متفاوت شده است. دسترسی مخاطب به 
تلویزیون راحت تر است و نیازی به خرید اشتراک 
و اینترنت ندارد؛ اما این روزها جذابیت محصولات 
نمایش خانگی با ســهولت دسترسی به تلویزیون 
رقابت می کنــد و مخاطب به دیدن ســریال ها و 
برنامه هایشان ترغیب می شــود. درنهایت تأثیری 
که یک اثر نمایشی بر مخاطب و جامعه دارد، مهم و 
تعیین کننده است و بر این اساس هنرمندان با توجه 
به بازخوردی که از مخاطب می گیرند، نوع فعالیت 

و رسانه شان را اولویت بندی و انتخاب می کنند.
بااین حال تلویزیون و بیننده هایش 
گستردگی بیشتری دارند؛ روزگاری تلویزیون 
تنها قاب ســرگرمی بود که در خانه ها وجود 
داشت. خودتان چه برنامه تلویزیونی را بیشتر 

دوست داشتید؟
تلویزیون بســتر پخش برنامه های خیلی خوبی 
بوده است که این روزها جای خالی شان احساس 
می شود. برنامه نود، برنامه صبح شبکه 3 و شبکه 
یــک، برنامه های کــودک مثل عمــو پورنگ و 
فیتیله ای ها، رضا عطاران و سریال های پرمخاطب 
ماه رمضان، دو قدم مانده به صبح، برنامه شبکه4 
محمد صالح علا که من شب ها با آن می خوابیدم 

و خیلی از برنامه های خاطره ساز دیگر. 
من پای تلویزیون بزرگ شــدم و آرزو می کردم 
که روزی بتوانم در این جعبه جادویی باشم؛ اما 

نمی دانم چرا فضا آنقدر تغییر 
کرد که این روزها با حسرت از 

این قاب یاد کنیم. 

نقل قول 

پلان 

جوان گرایی سفارشی 
نتیجه  بخش نیست 

 شفیع آقامحمـــدیان، 
تهیه کننده و کارگردان: 
متأســفانه ما با پدیده 
جوان گرایی سفارشــی 
مواجهیــم. جوان گرایی 
به این معنا نیست که ما 
به ســراغ ج وانی برویم 
کــه کاردان نیســت و 
با فن ســینما آشنایی 
ندارد، فرم و سبک را در 
سینما نمی شناسد و در 
فیلمنامه نویســی ضعف 

دارد.
آثاری که در ســال های 
اخیــر شاهــــدشان 
بوده ایــم دچــار ضعف 
جــدی فیلمنامه ای اند./

سینماپرس 

پلان 
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 وحید آقاپور  
در »خبری از او نیست«  
وحیــد آقاپــور و مریم 
از  پــس  داننده فــرد 
تجربه  موفق در نمایش 
»خبری از او نیســت«، 
بــه نمایــش جدیــد 
 جواد مولانیــا با عنوان

بــه  رویــــا«   ۳۱«
سپهر  تهیـــه کنندگی 

صاحبی پیوستند. 
مولانیــا پیــش  از این 
موفــق  نمایش هــای 
 ، » هم تفــــا ء سـو «
»آمادئوس«، »هوراشیو«، 
»دن کیشوت« و »خبری 
از او نیست« را روی صحنه 

برده است.

صحنه

داستان مالک به فصل چهارم کشیده شد

مهدویان در تدارك سری جدید »زخم کاری«

هفته دوم اردیبهشت ماه بود 
که خبر پخش فصل سوم »زخم کاری« منتشر 
شد. سریالی که بخش عمده آن فیلمبرداری 
شده و به پایان رسیده و درصورت نهایی شدن 

این سریال نیمه اول امسال در پلتفرم مورد نظر پخش می شود.
اما هنوز فصل ســوم این سریال آغاز نشــده که شنیده شده 
مهدویان می خواهد فصل چهارم را تولید کند. این ســریال در 
فصل اول مخاطبان زیادی داشت اما فصل دوم آن به نسبت فصل 
اول مخاطبانش را راضی نکرد. حالا خیلی ها منتظرند ببینند که با 
بازگشت جواد عزتی در نقش اول این سریال با نام مالک مالکی آیا 
جذابیت گمشده »زخم کاری« بازمی گردد یا نه. فصل سوم بعد از 
پایان سریال »قطب شمال« پخش می شود و انگار داستان مالک 
به فصل چهارم کشیده خواهد شد. همانطور که گفته شد فصل 
سوم این سریال تابستان امسال و پس از پایان پخش مجموعه 
»قطب شمال« آغاز و پیش بینی می شود تا اوایل پاییز ادامه داشته 

ن  ما همز . شــد با
فیلمبرداری فصل چهارم این مجموعه 

هم آغاز شده است. همچنین بازیگران جدیدی همچون مهدی 
سلطانی و فاطمه مسعودی فر به فصل ســوم زخم کاری اضافه 
می شوند. فصل اول این ســریال براساس اقتباس رمان »بیست 
زخم کاری« محمود حسینی زاد از نویســندگان ایرانی است، 

سریالی که ابتدا قرار بود نهایت در ۵۱قسمت ساخته شود، اما 
مهدویان تصمیم گرفت داستان این سریال را به فصل 

دوم و در نهایت به فصل سوم برساند و زمزمه های 
فصل چهارم هم شنیده شــده است. اما به نظر 
می رسد داستان »زخم کاری« در فصل چهارم 
به پایان برسد و بعید است سریال محمدحسین 

مهدویان بیش از این ادامه داشته باشد. 

گزارش2

جواد خواجوی بیشــتر از اینکه بازیگر باشد 
صداپیشــه و کمدین اســت؛ امــا بعدها در 
ســریال های مختلف بازی کرد که از آن میان 
می توان به»ســرباز«، »نوروز رنگی« و »محرمانه« در تلویزیون و ســریال»یاغی« به 
کارگردانی محمد کارت و »آفتاب پرست« به کارگردانی برزو نیک نژاد در شبکه نمایش 
خانگی اشــاره کرد. خواجوی یکی از چهره های فضای مجازی است که این فضا مسیر 
ورودش را به حرفه بازیگری هموار کرد. این بازیگر جوان نویســندگی چند قسمت از 
برنامه »دیرین دیرین« را درکارنامه خود دارد و در رئالیتی شوی شب های مافیا با دیگر 
بازیگران حضور داشته است؛ البته حضور در صحنه نمایش هم در کارنامه هنری اش دیده 
می شود. او سال گذشته در نمایش »زیرزمینی ها« بازی کرد؛ نمایشی که توانست مخاطب 
 خوبی داشته باشد. این بازیگر از تجربه هایش در بازیگری می گوید و اینکه چرا تلویزیون

دیگر برنامه های جذاب ندارد.

هلیا نصیریگفت و  گو
روزنامه نگار

حضور در یاغی برای من اتفاق خیلی 
خوبی بود؛ آن هم در زمانی که شاید 
خیلی هــا فکــر نمی کردنــد شــخصی 
مثل جواد خواجوی بتواند در چنین 

پروژه مهمی بازی کند 

اولین قسمت از سری جدید 
»ارباب حلقه ها« در راه است 

برادران وارنر فیلــم جدید »اربــاب حلقه ها« را با 
عنوان »شکار گولوم« در سال 2۰2۶ اکران می کند. 
تمرکز این فیلم به کارگردانی اندی ســرکیس، بر 

گولوم است. 
دیوید زاسلاو، مدیرعامل برادران وارنر دیسکاوری، 
روز پنجشنبه گفت: پیتر جکســون که کارگردان 
سه گانه »ارباب حلقه ها« بود، تهیه کننده فیلم جدید 
است و در هر مرحله با آن همراهی می کند. زاسلاو 
عنوان کرد کــه این پروژه اکنــون در مراحل اولیه 
نوشته شدن فیلمنامه توســط فرن والش و فیلیپا 
بوینس، همراه فیبی گیتینــز و آرتی پاپاجئورگیو 
است و آنها قصد دارند داســتان هایی را بگویند که 

هنوز گفته نشده اند.
 بیانیه مطبوعاتی برادران وارنــر هم فاش کرد که 
عنوان این فیلم »ارباب حلقه ها: شکار گولوم« است 
و کارگردانی آن بر عهده سرکیس است و خود وی 
نقش اصلی آن را بر عهده خواهد داشــت. برادران 
وارنر نخســتین بار در فوریــه2۰23 اعلام کرد که 
مایک دی لوکا و پم عبدی، مدیران جدید استودیو، 
قراردادی را برای ســاختن چندین فیلم براساس 
کتاب های تالکین منعقد کرده اند. یک فیلم جداگانه 
و انیمیشن از سرزمین میانه با نام »ارباب حلقه ها: 
جنگ روهیریم« از سوی برادران وارنر به کارگردانی 
کنجی کامیاما ســاخته می شود. داستان این فیلم 

2۰۰سال قبل از وقایع »هابیت« است.
 بیش از 2دهه است که تماشاگران سینما به دلیل 
وفاداری غیرقابل انکاری که پیتر جکســون، فرن 
والش و فیلیپا بوینس به حفاظت از میراث تالکین 
از خود نشان داده اند، از ســه گانه »ارباب حلقه ها« 

استقبال می کنند.

 ایزابل هوپر
رئیس هیأت داوران  

جشنواره ونیز
ایزابل هوپر، بازیگر مطرح 
فرانسوی به عنوان رئیس 
هیأت داوران بخش مسابقه 
اصلی هشــتادویکمین 
 دوره جشنواره فیلم ونیز

 انتخاب شد. 
ایــن بازیگر در ســال 
۲۰۰۵ جایزه شیر طلایی 
ویــژه ونیــز را به خاطر 
نقش اصلــی اش در فیلم 

»گابریل« دریافت کرد.
هشتادویکمین دوره ونیز، 
به عنــوان قدیمی ترین 
جشنواره سینمایی جهان، 
 از ۲۸اوت تا ۷ســپتامبر
)۷ تا ۱۷شهریور( برگزار 

خواهد شد.

جشنواره

 ساخته شدن »راکی« 
فیلم می شود 

 پیتر فارلــی فیلمی بــا موضوع ســاخت 
»راکی« می سازد. 

او در نظــر دارد بــا الهــام از ماجرایی که 
سیلوستر استالونه برای ســاخت »راکی« 
از ســر گذراند تا ســال1979 نخســتین 
 قســمت از »راکــی« را بســازد، فیلمی را 
کارگردانی کند. به گــزارش دنیای تصویر 
آنلاین، نام ایــن فیلم »من راکــی را بازی 
می کنم« است و براساس خط اصلی داستان 
و اصلا نام سیلوستر استالونه به طور مستقیم 

مطرح نمی شود. 
ماجرا درباره بازیگر تازه کاری است که نیمی 
از صورتش فلج اســت و گویش اش مشکل 
دارد. او فیلمنامــه  ای می نویســد که یک 
استودیوی بزرگ فیلمسازی خواهان خرید 
آن است؛ اما او فیلمنامه را نمی فروشد مگر 

آنکه خودش بازیگر نقش اصلی باشد.
او که از فروش فیلمنامه خود امتناع ورزیده، 
حالا باید پول جمع کند تا بتواند فیلمش را با 

بازی خودش بسازد. 
فعــلا بازیگری بــرای »من راکــی را بازی 
می کنم« انتخاب نشــده اســت و باید دید 
چه کسی نقش سیلوستر اســتالونه را برای 

پیتر فارلی بازی خواهد کرد.

پای تلویزیون بزرگ شدمپای تلویزیون بزرگ شدم
 گفت وگو با جواد خواجوی  درباره فعالیت در فضای مجازی، بازی در سریال »یاغی« و حضور در »شب های مافیا«

سریال


